

From: Bruxelles I noreply@myschoolmanagement.com
Subject: Mise à jour hebdomadaire de la direction / Weekly management update (04/12/2020)
Date: 2020. December 4. 14:28
To: kathryn.mathe@yahoo.com

BI



This message was sent by Mr Jimmy GODEFROIDT. Use jimmy.godefroidt@eursc.eu to reply to this email.

Chers parents,

Nous vous écrivons à nouveau pour faire le point après trois semaines d'enseignement in situ depuis le 16 novembre.

Cette semaine, nous n'avons eu aucun nouveau cas, ni à Berkendael, ni à Uccle.

Nous n'avons actuellement aucune classe en quarantaine. Nous avons 1 membre du personnel et 1 élève en quarantaine à Berkendael et 1 élève en quarantaine à Uccle.

C'est une nouvelle formidable et c'est la première semaine depuis début septembre que nous n'avons pas eu de nouveaux cas. En ces semaines difficiles, cela nous a rehaussé le moral. Bien qu'ayant encore des semaines difficiles devant nous, nous espérons qu'avec les mesures que nous avons prises pour les vacances de Noël et la rotation des élèves du secondaire, ce sera la première de nombreuses semaines à venir où nous pourrions annoncer la même merveilleuse nouvelle.

Il semble important que le message de cette semaine soit court. Nous vous souhaitons un week-end sain et sûr.

Cordialement,

Au nom de Brian GOGGINS, Directeur

Dear Parents,

We are writing to you again with an update following three weeks in situ teaching since the 16th of November.

This week we have had no new cases in either Berkendael or Uccle.

We have currently no classes in quarantine. We have 1 staff member and 1 pupil in quarantine in Berkendael and 1 student in quarantine in Uccle.

This is fantastic news and is the first week since early September that we have had no new cases. In these difficult weeks this has given us a lift. While we still have difficult weeks ahead we are hopeful that with the steps we have taken around the Christmas holidays and with the rotation of secondary students that it will be the first of many weeks in the future where we can report the same wonderful news.

It seems important to keep the message this week a short one. We wish you all a healthy and safe weekend.

Best regards,

On behalf of Brian GOGGINS, Director

Schola Europaea, Bureau du Secrétaire général des Ecoles européennes, c/o Commission européenne, Rue Joseph II, 30 - 2ème étage, Bruxelles, B-1049, Belgique

You're receiving this email because you are a member of the school's community

To unsubscribe please [click here](#)